

INTERNATIONAL LABOUR  
ORGANISATION

No. 8175. CONVENTION (No. 120) CONCERNING HYGIENE IN COMMERCE AND OFFICES. ADOPTED BY THE GENERAL CONFERENCE OF THE INTERNATIONAL LABOUR ORGANISATION AT ITS FORTY-EIGHTH SESSION, GENEVA, 8 JULY 1964<sup>1</sup>

ORGANISATION INTERNATIONALE  
DU TRAVAIL

N° 8175. CONVENTION (N° 120) CONCERNANT L'HYGIÈNE DANS LE COMMERCE ET LES BUREAUX. ADOPTÉE PAR LA CONFÉRENCE GÉNÉRALE DE L'ORGANISATION INTERNATIONALE DU TRAVAIL À SA QUARANTE-HUITIÈME SESSION, GENÈVE, 8 JUILLET 1964<sup>1</sup>

RATIFICATION

*Instrument registered with the Director-General of the International Labour Office on:*

5 December 1973

FEDERAL REPUBLIC OF GERMANY

(With effect from 5 December 1974.)

*Certified statement was registered by the International Labour Organisation on 16 January 1974.*

RATIFICATION

*Instrument enregistré auprès du Directeur général du Bureau international du Travail le :*

5 décembre 1973

RÉPUBLIQUE FÉDÉRALE D'ALLEMAGNE

(Avec effet au 5 décembre 1974.)

*La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Organisation internationale du Travail le 16 janvier 1974.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 560, p. 201; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 8 to 11, as well as annex A in volumes 763, 771, 783, 789 and 823.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 560, p. 201; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 8 à 11, ainsi que l'annexe A des volumes 763, 771, 783, 789 et 823.